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M 45/15. Pål Kårbø opplyste om at det er 35 mill kr i restmidlar etter bompengeinnkrevinga på 

Trekantsambandet. Kor vidt desse midlane kan nyttast til ny haldeplass på E39 er uklart.

M 50/15 Jostein Ljones stilte seg undrande til at det skal gå så lang tid til grunnerverv i samband med 

byggjing av ny bru.

Olav Finne opplyste at den tidsråma som var skissert var eit «verste fall» scenario.

M 51/15. Stein Inge Ryssdal stilter spørsmål om den nye infrastrukturen som vert bygt har eit langt 

brukarperspektiv, eller om den vert ståande unytta når bybana vert bygt til Fyllingsdalen.

Oddmund Sylta opplyste at infrastrukturen har eit langt brukarperspektiv.


